
Hannæs-Østerild Skole 
 

 
Læring – Fællesskab - Trivsel 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 25. februar 2025 i Frøstrup kl. 17.15 – 

19.15 

 
Punkt til drøftelse Referat 

 

Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

Begge afdelinger har haft julebanko afholdt af elevrå-

det 

I Østerild deltager man i kommunens fælles elevråd, 

og man skulle sidste fremlægge noget man synes er 

specielt fra ens egen skole. Vores elever fremlagde 

projektet Tyrs kommune. Dette fik meget ros og ville 

blive fortalt videre til politikkerne. 

Eleverne ønsker også selv en anden tone blandt hinan-

den, så glad for fokusset på udfordringen. 

 

I Frøstrup har de talt en om kriterierne til fastelavn 

  

Skoleudviklingssamtale 

 

 

 

Ledelsen og Eva har deltaget i udviklingssamler med 

Per O. 

Der ligger et kort referat på skolens hjemmeside 

Der afholdes samtaler hvert skoleår 

 

Bus 

 

 

Skolen laver et skriv 

Trivsel fra sidst 

 

 

Der arbejdes med de bekymringer bestyrelsen kom 

med fra sidst og der er blevet endnu større fokus på 

den enkelte i fællesskaberne 

Skoleårets planlægning 

- Ringetider 

- 33 tiltag 

Der er talt med lærerne om muligheden for ændring af 

ringetider for kommende skoleår. 

Ift de 33 tiltag så kommer der nogle ændringer på 

valgfag og på prøverne. 

 

Fra næste skoleår vil der være et samarbejde med 

Hanstholm skole ift valgfagene for 8.+9. klasse, såle-

des de får flere valgmuligheder. 

 

Der vil også blive et samarbejde lærerne imellem ift 

fag  

 

Karakter fra 6. klasse som mulighed blev diskuteret og 

man besluttede at vi fortsætter som nu, men en lille 

indflyvning i 7. klasse. Denne beslutning kan ændres 

år for år. 
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Principper 

- Skolerejser, lejrskoler og overnatning 

- Retningslinjer for fravær 

- Konfirmationsforberedelse 

- Meddelelsesbog 

- Vikardækning 

Principperne blev ikke endeligt gennemgået, men der 

blev fra skolen foreslået, at man ikke skal på overnat-

ning i 89E og 7. klasse, men kun i 5. og i 9. klasse på 

deres lejrskoler, hvilket bestyrelsen godkendte 

 

I forhold til meddelelsesbog blev der fra skolen fore-

slået, at der kun følges UVMs krav og at skolen i ste-

det fortsætter med 2 samtaler, hvor forældre kan høre 

fra de fleste af deres barns lærere. Dette blev også god-

kendt af bestyrelsen. 

 

Resten af principperne udskydes til næste gang 

Økonomi 

 

- 89E 

- 7. og 0. klasse 

 

 

Skolen foreslår, at 89E fastholdes i nuværende form, 

hvilket bestyrelsen bakker op om. 

 

Der drøftes at der i kommende skoleår kun kommer en 

0. klasse og måske også kun en 7. klasse 

Punkter til næste gang 

 

Principper  

Evt 

 

 

Ansættelsessamtaler den 13/3 kl 15:30 

 

 


